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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2025 - 1 

Tirsdag den 28. Januar kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Mick Larsen, Nadja Josty, John 

Olesen,  
Afbud: Søren Høegh Butzbacker 

 
1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

i.a.b 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Bestyrelseskandidater 
til næste års GF 

 
 
Generalforsamling og klubaften fastsat til tirsdag den 11. marts på 
Vibeengskolen. Foredrag bliver med Simon og Kasper (Row for change) 
Home | RowForChange.  
 
Bestyrelsen har kontakt til mulige kandidater til bestyrelsen. Der skal 
vælges en ny kasserer og to øvrige bestyrelsesmedlemmer.  Forslag til 
revisorer er på plads.  
 
Bestyrelsen bager kager til generalforsamlingen. 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Godkendelse af køb af PC’er til ny kasserer. Karin køber PC 

4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

 

Der er kommet 2 nye svømmere på K holdet, som er rykket op fra T 
holdet. Der er kommet en ny på T-holdet- 
Vi har 2 svømmer som er stoppet på K holdet. 
 
4. Januar fik vi afholdt SJEB vinter cup. Der var i år 8 klubber med og 
stævnet var en stor succes, håber at vi næste år kan få lidt flere klubber 
med og derved få et større overskud (i år på 20-25.000). 
Vi fik en super god mediedækning fra stævnet. Der var en god artikel i 
Sjællandske + der var et langt TV indslag i tv2 øst samt en artikel på deres 
hjemmeside. 
Til stævnet brugte vi vores nye lydanlæg, som er sponsoreret af Nykredit 
- det virkede super. 
 
De næste par stævner er: 
Danske årgang i Ringsted: Vi har 3 svømmere med. 
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Medio marts skal vi til Korsør med både T og K holdet til stævne med 
overnatning, samme weekend deltager vi også i Øst junior/senior på 
langbane i Bellahøj. 
 
Arbejdet med sponsorsvømning / swimOff er sat i gang og skal afvikles 
mandag d. 7. april. Så hvis kender nogen der gerne vil lave en lille eller 
stor sponsorkontrakt med en svømmer/klubben så sig endelig til beløb 
fra 200 kr og op efter. 
 
Både Michael og John har fået fornyet deres trænerlicens, således at den 
gælder for de næste 3 år. En licens der kræves for at kunne tilmelde 
svømmere til nationale mesterskaber. Der skal opnås et vist antal point 
via uddannelse, kurser (fysisk og online) samt deltagelse  i diverse 
arrangementer gennem svømdanmark.  Licensen kan maks forlænges 
med 3 år af gangen. 
 
Træningslejr i uge 42 til Skærbæk. 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren Butzbacker 
Punkter: 

 

Der søges sponsorater til forskellige ting, der kan bruges i K-afdelingen og 
til stævner 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 

Hold update 
Opdateret tilmeldinger er   
Tilmeldinger iflg mine tal på hjemmesiden 556 medlemmer 512  
slut sidste år 612 tilmeldinger.  
Der kommer stadig ca. 2-5 medlemmer hver 14 dag til børneholdene.  
  
  
Personale update 
En er færdig uddannet som instruktør til marts. 
 
Til september skal 3 på instruktør kursus – og 2 på hjælpetræner kursus. 
Vi kommer til at mangle nogle instruktører og hjælpetrænere der ikke er 
på K og T (for at kunne dække tiderne mens K og T svømmer ind), så 
Susanne er i dialog med mulige nye instruktører. 
 
Der kommer løbende tilbagemeldinger fra instruktørerne om de vil 
fortsætte til næste år, har sendt mail til dem alle.  
  
Arrangementer indtil årsskiftet  
Familiesvøm – 15.marts, og evt. 10 maj,  
Senior dag den 26 jan.  Der var 13 deltager, og det var en succes med de 
tilmeldte. Annonce i avisen var ikke meget givende for antal tilmeldte.  
  
Instruktørsamling :  Jeg vil opfordre alle instruktørerne om at komme til 
generalforsamlingen så snart indbydelsen kommer ud.  
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 Klubmesterskab : John og jeg har lavet et nyt koncept, med Dansk Svøms 
support, de små i klubben starter og de får special diplom og medalje 
samt en badehætte. Vi skal finde dato efter uge 7, samt lige kordinere 
det hele.  
  
Livredning:  Nye tider til næste sæson er lagt på hjemmesiden.  
  
Ny sæson:  Der er lavet halplan, der er søgt hos kommunen, og det er 
bekræftet og godkendt.  
  
Generelt: Forældre er stadig kun velkommen i hallen den første uge i 
hver måned, Vi har sendt en mail ud og det har fungeret at de sidder og 
venter i forhallen.  
Vi har udfordringer med 3 hold, i det lille bassin, 1 om mandagen og 2 om 
onsdagen, jeg forsøger at være der. Og har også talt med de forældre det 
vedrører. Der er også komme nogle klager fra svømmehallen da børnene 
tisser i saunaen.  
  
FOU: jeg slutter dette år i FOU så har jeg være der i 8 år. 
Nyt valg til Januar 26, jeg opfordre en fra svømmeklubben til at melde sig. 
  
 

7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

 
Familiesvøm – 15.marts, og evt. 10 maj,  
 

8. Tilskud og puljer 
Linda og Nadja 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 dec. 
for det kommende år) 
(Karin) 

 Talentpuljen 

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kurser. (Nadja ansøger) 

Udviklings- og materialepuljen (1 dec. for det kommende år) Karin) 

Karin laver ansøgning på livredningsdukker, trampoliner, bærbar 
computer til kassereren og senior dag. 

Talentpuljen 15 august (’2 runde’) for indeværende år.  

Talentpuljen 2025. Folkeoplysningsudvalget har godkendt jeres 
ansøgning om støtte af Talentpuljen, og der er truffet beslutning om at 
dække 100 % af dokumenteret udgift på 25000 kroner. Dette betyder 
25000 kroner i tilskud, hvis vi har udgiften  

Anlægspuljen – søge til nye skabe/opbevaring til K-afd (tages senere) 

Linda søger  Aktivitetstimetilskud (1.april)  og Lokaletilskud (1 april) 
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Trygfonden – ansøge om livredningsdukker (Linda) – 1. marts: 

Folkeoplysningsudvalget har besluttet at dække 50% af de 
dokumenterede udgifter for sikkerhedsudstyr, dog max: kr. 8.615,- 

Folkeoplysningsudvalget har besluttet at dække 25% af de 
dokumenterede udgifter for større materialeanskaffelser, dog max: kr. 
6.950,- 

 

 

 

 
9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 

Husk at sende aktiviteter og gode historier til Pernille, så de kan komme 
på SoMe.  

10. Regnskab og 
budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 2025 
 

Gennemgå og godkende endeligt budget for 2025 
 
Årsregnskab 2024 er netop modtaget. Nadja har ikke haft tid til at 
gennemgå årsregnskabet.  Regnskabet vil blive gennemgået sammen 
med klubbens valgte revisorer og lagt frem på generalforsamlingen. 
  
 
Budget for 2025, målet er at budgettet balancerer. 
Bestyrelsen drøftede budgettet, der vil blive fremlagt på 
generalforsamlingen. 
 
 

11. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

i.a.b. 
 

12. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Se aktions log. 

13. Eventuelt 
Punkter  

Årsmøde DSU 3/3 – vi kan desværre ikke i 2025.  
Onsdag 7. maj Storklub Netværksmøde i Næstved. 

14. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2025 

Torsdag 27. marts kl 18. 

Gennemgang af referat  
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Linda Lund Tietze 
 

Udarbejdet af Karin Elbæk Nielsen 
 

 


